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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

30. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 94
Efter et besøg på Helsingør Gymnasium, der resulterede i flere påbud, skrev 
Frederiksborg Amts Avis 26/11-09: "Charlotte Friis (tilsynschef i 
Arbejdstilsynet) fortæller, at der også er mange skoler, der har problemer med 
indeklimaet. - Dårligt indeklima er også et udbredt problem på skolerne, og 
det skyldes blandt andet, at der er kommet flere elever i klasserne, end 
lokalerne er bygget til, siger hun." 
Ministeren bedes kommentere denne udtalelse samt redegøre for:

- Om skolerne kan blive påbudt at sænke klassekvotienten? 
- Hvad Arbejdstilsynets krav er til udbedring af indeklimaproblemer?
- Hvordan ministeren forestiller sig, at en skole kan løse problemet med 

udviklingen i forholdet mellem klassestørrelser og lokalestørrelser? 

- Om ministeren på denne baggrund forventer, at gymnasier med 

påbud nedsætter klassekvotienten - eller i negativt fald hvilke andre 

løsninger, gymnasier forventes at tage i brug?

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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